
Dagsorden og referat

Vedrørende: 20220928 Referat Mødedato:
28.09.2022
17:00 – 20:00

Deltagere: Anette, Niels, Rune, Lise, Mogens, Maja, Lisbeth,
Jens, Birgitte, Anne, Erik, Jan, Emma, Emilie, Ari, 
Alberte

Afbud Stinne

Sted: Vestskolen afd. Vestermarken

1. Godkendelse af dagsorden
Godkendt

2. Nyt fra elevråd (10 min) Deltagere fra Vestermarken
Kort præsentation af alle .
De to elever fra elevrådet præsenterede sig selv.
De satte lidt ord på, hvad det er de arbejder med lige nu. 
Bestyrelsen fortalte om deres arbejde, og glæder sig til at høre 
mere fra elevrådet i fremtiden. De skal sammen med deres elev-
rådslærer se dagsordenen til bestyrelsesmødet og se om der er 
noget de har nogle emner de vil byde ind på.

Efter elevrådet var gået, blev der spurgt til hvordan mellemtrin-
nets elevråd på SKB bliver hørt i bestyrelsen. 
Der er en aftale om at de må deltage hvis de synes det er rele-
vant, og ellers bruge repræsentanterne fra det store elevråd til 
at fremføre deres synspunkter. Deres elevrådslærer skal være 
særlig opmærksom på at snakke med dem herom.

3. Forældrehenvendelser (10 min) alle
Ved forældremøderne er der blevet fortalt, at man som forældre 
kan bringe ting videre til bestyrelsen gennem bestyrelsesmed-
lemmerne.
Der skal ved indkaldelse til forældremøderne tages kontakt til 
bestyrelsesmedlemmet (der er tilknyttet) for at forventningsaf-
stemme og rammesætte. Det er personalet, der skal tage kon-
takt til forældrerepræsentanten. Det føres ind i beskrivelsen af 
skole-hjem-samarbejdet. 
Der kommer et udkast til næste møde.
Det kunne være en god ide at man som forældrerepræsentant 
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følger en klasse over flere år.

4. Planlægning af årsplan (40 min) Niels/EMØ
Input:
- principper for vikardækning 
Det er en opfølgning på noget af det, der var oppe og vende for 
et par år siden. Hvad er oplevelsen, og hvilke principper skal vi 
kigge på igen.  
Hvad gør man nu?
Kan der være andre løsninger end vikar i klassen – evt online 
hjemmeundervisning

- profilering af skolen med fokus på den gode historie (decem-
bermødet)
Der er ansat en til at ”fylde” på hjemmesiden og Aula. Det ræk-
ker også ud til andre skoler.
Der har også været snakket om det med politikkerne, ift. at sæt-
te større fokus på at hele skoleområdet bliver taget op med det 
fokus. 
De gode historier skal fylde mere.

- kvalitetstjek af formelle procedurer (oktobermødet)
 som eksempelvis anti-mobbestrategi, klassedannelser osv
Ledelsen finder en oversigt over principper frem til næste møde
Der er også lavet en plan tidligere.

- proaktiv kommunikation, hvordan kommer vi ting i forkøbet? 
(november eller december)
 Hvordan arbejder vi med forståelse for den gode kommunika-
tion som et fælles arbejde mellem skole og hjem
Det kunne være en god ide hvis bestyrelsen får en præsentation 
af projektet i 0. klasse på VM om den gode kommunikation mel-
lem skole og hjem, hvor BFC og PPR er med, efter møde 2 i 
november.
Der tages kontakt til arbejdsgruppen for at aftale et tidspunkt

- principper for digitale hjælpemidler (skal på mødet i oktober)
 Det er en god ide at genbesøge det, der er lavet i 2021

Temaer:
- mellemformer og inklusion
- fritid
- miljø og klima
Her kan vi sætte nogle emner på dagsordenen som tema og med 
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besøg fra nogle af dem, der arbejder med det i dagligdagen.

Ovenstående er ideer til fremtidige områder, der kan tages op i 
bestyrelsen. Der kan også komme folk fra organisationen og for-
tælle om noget af det, vi står i i dagligdagen.
Odder kommune søger om at skoleområdet indstilles til friområ-
de. Det betyder (hvis det bliver godkendt) at man også kan kigge 
på timetal eller andre forandringer hen over hele skoledagen.

5. Spisepause (30 min)

6. Økonomi, prognose (10 min) EMØ
Sidste år kom vi ud med et overskud. Det er tæt på at være det 
samme i år. Vi går efter at bruge noget af det på at købe noget 
af det der stadig mangler. Skolemøbler til 1.kl på VM. Løbende 
udskiftninger af projektorer til skærme. Udearealer. M.m.
Vi vil gerne bruge med forsigtighed, så der ikke kommer nogle 
overraskelser.
Når der ligger mere præcise tal kommer det med på bestyrel-
sesmøde.
Det kunne også være interessant at få et overblik over, hvad det 
har kostet for skolen at indføre lejrture.

7. Opfølgning på sidste møde (20 min) Niels/EMØ
- kontaktark, er det delt?
Ja, men der skal lige følges op på, at det skal stå på hjemmesi-
den. Erik tjekker.
- bestyrelsesmateriale på AULA, er det sket?
Erik undersøger. De skal kunne fremsøges på AULA som gruppe.
-  nyt institutionsnummer?
Der kommer et hovednummer for hele Vestskolen og under dette 
skal der være to undernumre for hver af matriklerne.
Når arbejdet skrider frem kommer der en opdatering på et be-
styrelsesmøde.

8. Er der områder i bestyrelsesbøgerne vi vil arbejde med? (15 
min) EMØ
Skubbes til næste gang

9. Meddelelser (20 min) alle
- P40
Står for Projekt 40 mio. Odder Kommune skal fine 40 mio., som 
kan fungerer som rådighedsbeløb til det politiske niveau. 
Der er ønske om man også skal investere sig til besparelser.
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Det er et arbejde, der pågår pt.
- budget 2023
Skoleområdet har fået dækket det nuværende merforbrug for  
segregerede elever på 2 mill. kr. Tallet vil falde til 1 mill. næste år 
og 0 kr. året efter. Der har på denne post kommunal set været 
brugt for meget, og det vil blive dækket løbende over de næste 
par år.
- personale
Jan har fået nyt job som skoleleder på Bakkeskolen i Hørning. 
Han har sidste dag d.28/10
-Skolefest
De ligger på samme tid. Der er små forskelle i måden den skal 
afvikles på de to matrikler.
Det blev drøftet, om der skal være mulighed for at købe alkohol. 
Bestyrelsesmedlemmerne diskuterede emnet og det blev beslut-
tet, at det er en beslutning skoleledelsen må tage. 
Det besluttes af ledelsen, at festen ikke skal være med alkohol.

10. Evt. (10 min)
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